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Skolebestyrelsesmøde  Dagsorden 
Dato: 12. februar 2024 
Tid: Formøde: Der er ikke almindeligt formøde, da der er møde med PS og elevråd fra 17.00-19.00 

Arbejdsgruppen omkring bygninger og trafik holder dog møder fra kl. 14.30-16.30 
 
SB-møde: 19.15- 21.00 

Mødested: Samlingssal Syd 
Deltagere:  Skolebestyrelsen, Lotte Wiese Nowack, Kenneth Westerberg-Christensen, Kirsten Lundager 
Fraværende: Kris (sygdom), Dennis (afbud) 
Gæstedeltagere:  
Mødeleder: Formanden 
Ordstyrer: Næstformanden 
Referent: Kenneth Westerberg-Christensen 

 

Nr. Tid Punkt Behandling Referat 

1 19.15– 
19.20 

Godkendelse af dagsorden, samt referat fra 
11. januar 2024, valg af ordstyrer 

Beslutning Godkendt. 
 

2 19.20 – 
19.40 

Meddelelser 

• Elevråd 

• Skoleledelse 

• Formand 

• Medarbejdere 

• Andre, herunder 
forældrehenvendelser 

Orientering Elevråd: 
 
Formand:  
Skoleteater på 6. årgang. 
Stor tak til 6. årgang og lærerteamet. 
Det er en god investering i klassefællesskabet 
Der arbejdes på at invitere skole og forældre til at afholde et kursus i forhold 
til tilsynspligten for skolebestyrelser. 
 
Skoleledelsen: 

• PersonaleNyt, herunder ansættelsesudvalg mandag d. 26. februar 

(Skole) og 7. marts (SFO) 
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• Der er et stillingsopslag til skolen og et stillingsopslag til SFO. 

Ansættelsesudvalg til SFO: Chresten Hegner Ansættelsesudvalg til 

skole: Martin Birk-Sørensen  

 

• Skolevalg  

Der har været skolevalg. Liberal Alliance var den store stemmesluger. Både på 
Sct. Nicolai og i landet. 
 

• Årsprøver og terminsprøver 

8. årgang har afprøvet årsprøver og de er gået godt. 
9. årgang har været igennem terminsprøver og de er også gået godt. 
 

• Uge 4 og herunder teater 

9. årgang var i praktik. 
8. årgang: Kortfilm – det er besluttet, at 8. årgang skal deltage til et 
fællesarrangement i biografen.  
7. årgang: Case Kamp Køge 
6. årgang: Skolekomedie 
5. årgang: Is-projekt 
Der har været mange forskellige aktiviteter på de andre årgange. Nogle med 
åbent hus.  
 

• Bett 2024 – den store IT-messe 

Flere skoler i kommunen sendte repræsentanter til en stor IT-messe i 
England, hvor der var mange oplæg og inspiration.  
Det er en del af Køge Kommunes digitaliseringsstrategi. 
 

• Mellemformer, koordinerende indsatser, mv. 



 
 

3 
 

Skolen har præsenteret et oplæg til en mellemform for forvaltningen, som vi 
kunne arbejde med på skolen, - den skal i givet fald finansieres lokalt. 
 
SFO-ledelsen:  
Der er udfordringer med den nye ”udestue”- bygning på Strandgården. Det er 
brandtilsynet, som har gjort opmærksom på denne bygning. Det er på grund 
af mulige flugtveje i tilfælde af brand. Den skal nu tages ned. 
 
Medarbejdere: 
SFO:  
Der har været overnatning på Strandgården. Både børnehaveklasser og 1. 
klasser har været til overnatning på Strandgården.  
Der har været besøg af de nye stjernebørn – det er gået rigtig godt. 
Forældrene, som har søgt om at gå på Sct. Nicolai, har stadig ikke fået svar på 
om de får plads endnu.  
 
Lærer: 
Der er fastelavn fredag d. 16. februar. 
Der har været lærerstuderende fra uge 2 til uge 6. Lærerstuderende har haft 
en god periode. 
Der er snarligt valg til tillidsrepræsentant.  
 
Andre: 
 

3 19.40 – 
19.50 

Kort opsamling på aftenens møde med 
Pædagogisk Styregruppe og elever fra 
elevrådet. 

 

Drøftelse Der foregår en drøftelse om at flytte undervisningen ned på Strandgården og 
hvordan den proces blev modtaget af personalet og eleverne.  
Mobilpolitikken fylder hos folk.  
 
Er det for meget af den omlagte undervisning? Det er der forskellige 
meninger om.  
 
Kostpolitikken og mobilpolitikken fylder meget hos personalet. 
Politikkerne er netop lavet for at understøtte personalet i skolens 
retningslinjer.  
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4 19.50-
20.00 

Kort opsamling/orientering fra 
Arbejdsgruppen fra eftermiddagens 

møde med repræsentanter fra TMF- 
Teknik- og Miljøforvanltningen og  BUF- 
Børne- og Ungeforvaltningen. 
Se det tidligere fremsendte brev fra 
november 2024, som er vedhæftet. 

 
Hvad tager vi med os fra mødet? 

Drøftelse  Arbejdsgruppen orienterer: 
Det var et positivt møde. 
Der var en god dialog vedrørende trafiksikkerhed, sikker skolevej, Lovparken. 
 
Der bliver foretaget en trafikanalyse af Køge midtby – hvornår vides ikke. 
 
Der var en oplevelse af repræsentanterne var nærværende og lydhøre.  
 
Det virker som om, at det er skoleafdelingen, der skal stå for at udvikle de 
fysiske rammer, selvom teknik- og miljøforvaltningen har de tekniske 
kompetencer. 

5 20.00-
20.15 

Forberedelse af mødet med 
skoleudvalgsformand Ali Yahya og 
direktør Henrik Laybourn torsdag d. 14. 
marts 2024 fra 17-18. 
Vi skal drøfte, hvad vi vil prioritere at 
fremhæve, herunder hvilken 
præsentationsform/layout, som der 
skal anvendes til mødet, hvem gør 
hvad? 

 
Se Bilag 1 med noter fra sidste møde 
Dagsorden til mødet d. 14, marts 24 er 
indsat nedenfor. 
 

 
Kære alle 
  
Formanden for Skoleudvalget, Ali 
Yahya vil gerne invitere til uformelle 

møder på skolerne – med 
repræsentanter for 
skolebestyrelsen/skoleledelsen.  
  
På møderne vil Ali gerne høre om, hvad 
der rører sig på skolerne, idet et 
særligt fokus for udvalgsformanden er: 

Drøftelse og 
beslutning 

Præsentationsform: 
En tydelig agenda med underpunkter. 
 
Chresten laver en PowerPoint præsentation. 
Et slide med de vigtige punkter 
3 underpunkter med uddybning 

- Trafik og udearealer 

- Efteruddannelse til medarbejdere i forhold til inklusion 

- Kapacitetsproblemer 

 
 
Eleverne når muligvis ikke en videopræsentation. 
 
 
Hvem gør hvad: 
Chresten arbejder videre med præsentationen 
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• Hvad fungerer godt i dag i 
forhold til det at drive skole? 

(Rammerne, forvaltningens 
understøttelse, den politiske 
understørrelse mv.) 

• Hvilke forhold driller i forhold til 
det at drive skole? (Hvad bør vi 

forsøge at gøre bedre?) 
 
I forhold til ovenstående to spørgsmål, 
må deltagerne meget gerne være 
meget konkrete af hensyn til 

mulighederne for at kunne arbejde 
videre med / gøre noget i forhold til 
det, der nævnes. 
 

6 20.15-
20.35 

Budget 2024, orientering ved Lotte Nowack 
og Kenneth Westerberg-Christensen. 
 
Der orienteres om prioriteringer på 
baggrund af kommunens E-budget, vores 
forventninger til regnskabsresultatet 2023, 
og deraf afledt prioriteringer for budget 
2024. 
 
Budgettet ønskes godkendt, om end at der 
kan komme småjusteringer. 
 
Se vedhæftede bilag 

Orientering, 
kort drøftelse 
og 
godkendelse 

Budget af skolen er godkendt. 
Budget af SFO er foreløbig godkendt – dog er der ingen kommentarer til 
budget indtil videre. 

7 20.35- 
20.45 

Drøftelse af lukkedage i SFO i forbindelse 
med ny ferieplan for skoleåret 2024-25, ved 
Kirsten Lundager og Lotte Nowack 
 
Under dette punkt træffes også endelig 
beslutning om ændring af aftenåbningsdag i 

Orientering og 
godkendelse 

Der peges på at SFO’en holder lukket d. 27. december. 
SFO’en holder åbent d. 30. december. Der er åbent fra kl. 6 til kl. 17.  
 
Det er et emne til mødet med Henrik Laybourn og Ali Yahya. 
 
Skolebestyrelsen besluttede pr. mail i ultimo januar at flytte aftenåbent i 
klubben fra torsdag til onsdag. 
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klubben – i henhold til rundsendt mail ved 
bestyrelsesmedlemmerne. 

 

9 20.45 -
20.55 

Orientering - Nyt fra Arbejdsgrupper 
2023/2024: 
 

• Bygningskapacitet og trafik og 

Fysiske rammer 

Martin Birk-Sørensen, Peter Borgselius, 
og Kris Nielsen er med i gruppe. Lotte 
Nowack deltager ved afklarende 
spørgsmål etc. 

 

• Fritidsdelen på Sct. Nicolai 

Elevrådsrepræsentant(?), Chresten 
Hegner, Martin Birk-Sørensen, Kirsten 
Lundager, Heidi Larsson, Kenneth 
Westerberg- Christensen, Lotte Nowack 

 

• Forældresamarbejde - 

kommunikation og anerkendende 

samarbejde, herunder arbejdet med 

10-årsrulhjulet for kontaktforældre 

 

• Åben skole 

Chresten Hegner, Lotte Nowack, Guja 
Gudmondsdóttir 

 Nyt fra Arbejdsgrupper 2023/2024: 
 

• Bygningskapacitet og trafik og Fysiske rammer 

Se tidligere punkt 

• Fritidsdelen på Sct. Nicolai:   

Der har været en undersøgelse af forældrenes tilfredshedsundersøgelse af 
SFO og klub. Det er indenrigsministeriet som har sendt ud til forældrene i e-
boks.  

• Forældresamarbejde - kommunikation og anerkendende 

samarbejde: 

 

•  

Evt.    

Kommende, 
der afventer 
behandling 
 

Afventer: 
Princip om lejrskoler som springbræt til 
internationalt samarbejde, der er endnu ikke 
nedsat en arbejdsgruppe 
 
 

 Bestyrelsen pr. 1. august 2023 

• Guja Rut Gudmundsdóttir (Valgt i 2020) 

• Heidi Larsson (Valgt i 2020) 

• Peter Borgselius (Valgt i 2020) 

• Dennis Mortensen (Valgt i 2022, trådt ind i 2023) 
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Ryk undervisningen ned på Strandgården 
som konkret punkt. 
 
Der arbejdes på at få Skole og Forældre til at 
fortælle om tilsyn i skolebestyrelsen.  
 
Udlån af lokaler til - ændring 
 
Opfølgning på kostpolitik 
Opfølgning på valgfag 
 
Gennemgang af forslag til Mellemform 
 
 

• Martin Birk-Sørensen (Genvalgt i 2022) 

• Chresten Hegner (Valgt i 2022) 

• Kris Nielsen (Valgt i 2022) 

• Medarbejderrepræsentant Johnny Larsen  

• Medarbejderrepræsentant Ninni Saxtorff Neumann 

• Elevrådsrepræsentant Gustav 8.A 

• Elevrådsrepræsentant Laura 6.B 

 
Suppleanter: 
Linnea Caroline Nikdel- Johnston (Valgt i 2022) 

 

Kommende mødedatoer: 

Ordinære møder er som udgangspunkt med et formøde for de 
forældrevalgte fra 17.30-18.00, og derefter afholdes det ordinære møde fra 
18.00-20.15. Møderne holdes på Nord. 
 
Mandag d. 28. august 2023: Skolebestyrelsesmøde 
Torsdag d. 31. august 2023: Dialogmøde på rådhuset 
Tirsdag d. 19. september 2023: Skolebestyrelsesmøde 
Onsdag d. 4. oktober 2023: Skolebestyrelsesmøde 
Onsdag d. 1. november 2023: Kontaktforældremøde kl. 19.00-21.00 i 
samlingssalen på Syd. 
Obs ændret til 22. november (Torsdag d. 23. november 2023): 
Skolebestyrelsesmøde 
Torsdag d. 11. januar 2024: Skolebestyrelsesmøde  
Mandag d. 12. februar 2024: Skolebestyrelsesmøde med PS og elevrådet med 
forplejning – 17.00-21.00 
Torsdag d. 14. marts 2024: Skolebestyrelsesmøde (et længere møde med 
forplejning) – evt. deltagelse ved skoleudvalgsformanden fra 16.45-20.15 
Onsdag d. 17. april 2024: Skolebestyrelsesmøde 
April: Der skal være valg til skolebestyrelse – mere info følger. 
Tirsdag d. 14. maj 2024:  Valgmøde kl. 17.30 og herefter 
Skolebestyrelsesmøde 
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Tirsdag d. 28. maj 2024: Konstituering af ny bestyrelse kl. 17.30. 
Mandag d. 10. juni 2024: Skolebestyrelsesmøde med sommerafslutning 
17.30- til ca. 21.15 

 


